
hadden ook de aandacht van het Genootschap. Het is te hopen dat
deze merkwaardige restanten van de oude binnenstad, die uniek
zijn en reeds bescherming genieten, niet zullen worden belaagd.

Het Genootschap werd door het Gemeentebestuur geraadpleegd
omtrent de bestemming welke eventueel zou moeten worden ge-
geven aan het landhuis 'De Oliphant' te Nieuwesluis. In een bij
schrijven van 17 november 1972 uitgebracht advies heeft het Ge-
nootschap als zijn mening uitgesproken dat dit landhuis het best
tot zijn recht zou kunnen komen bij een plaatsing aan de oostzijde
of eventueel de westzijde van de Laan van Nooitgedacht, terwijl
als bestemming aan een ambtswoning van de burgemeester van
onze stad zou kunnen worden gedacht.

Tevens werd ons in het verslagjaar advies gevraagd omtrent het
eventueel toekennen van de naam 'Charlois' aan een nieuw te vor-
men deelgemeente. Het bestuur sprak zich uit voor het behoud van
deze naam, welk advies door het stadsbestuur werd gevolgd.

In het verslagjaar werd binnen het Genootschap op grond van
enkele ontvangen giften een fonds Oud Delfshaven ingesteld. De
omvang hiervan is nog zeer bescheiden, doch in de toekomst kan
wellicht uitbreiding hieraan worden gegeven.

Het bestuur van het Genootschap nam in het verslagjaar het
initiatief tot het instellen van een speciale monumentencommissie,
welke tot taak heeft een lijst samen te stellen van gebouwen en
monumenten die voor het nageslacht zouden moeten worden be-
houden. In deze commissie hebben zitting, onder voorzitterschap
van de secretaris van het Genootschap, de heren J. W. C. Besemer,
B.V. van den Bergh en H. D. Bakker, allen architect, drs. E. Roe-
lofsz en de heer H. J. F. de Roy van Zuydewijn. Er wordt naar ge-
streefd in 1973 de resultaten van deze omvangrijke arbeid te publi-
ceren.

Het advies van het bestuur van het Genootschap werd gevraagd
door de sub-commissie van de commissie voorbereiding letteren-
faculteit te Rotterdam, uitgaande van de Nederlandse Economi-
sche Hogeschool, faculteit der Economische Wetenschappen, om-
trent het eventueel instellen van een subfaculteit geschiedenis. Het
bestuur heeft in zijn advies van enthousiasme voor het oprichten
van zulk een faculteit blijk gegeven.

Door het bestuur van het Genootschap werden wederom vele
uitnodigingen voor bijeenkomsten en manifestaties ontvangen.
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